
Zápis a z jednání Školské rady ze dne 12.6.2023 
 

Přítomni: Martina Hradecká (dorazila na druhou část jednání) 

Ing. Dagmar Hladíková 

Kristýna Holečková 

Ing. Monika Keřková, MPA 

Host: Renata Hlavešová 

         

Omluvena: zástupce úřadu 

1. Zvolení zapisovatele: Klára Kupcová 

 

2. Stav řešení témat z minulého jednání dne 27.2.2023 

 

3. Řešené témata 

▪ Obědy: zjisti u ŠJDB proč není možné objednávat ze 2 jídel 

▪                Dát na stránky školy informaci pro rodiče co nemají možnost hradit obědy 

▪ Byl představen učební plán na 1. stupeň a 2. stupeň na školní rok 2023/2024 

▪ Změny ve školním roce 2023/2024 - CT až od 4.třídy, 1-2 třída výuka AJ formou kroužku, 

pracovní sešity pro děti na výuku bude kupovat škola hromadně 

▪ Revize dětských hřišť  - status jak to vypadá (Monika Keřková) – HOTOVO 

▪ Přístřešek nad tělocvičnou – příslib pana starosty – jaký je aktuální status (Monika Keřková) – 

přislíbeno panem starostou. 

▪ Informační cedule před školou  - je v hrozném stavu, její přeinstalace na jiné místo – 

konzultace s obcí (Monika Keřková) – součinost pana starosty s panem ředitelem, vyřízeno 

během prázdnin. 

▪ Byl založen Spolek rodičů a přátel školy – dne 26/6/2023 zahradní slavnost kde bude spolek 

oficiálně představen rodičům  

▪ Návrh pořídit kelímky na školní akce s potiskem loga školy 

 

 

 

Další setkání školské rady se uskuteční na základě harmonogramu.  O přesném termínu bude 

informovat předsedkyně školské rady min. 14 dní dopředu. 

 



V Ohrobci:     28.6.2023                                                            Zapsala: Klára Kupcová 


